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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ       

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 

Από το πρακτικό της  15ης/2014 συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 Αρ. αποφάσεως : 226Α 

  

ΘΕΜΑ: «Συζήτηση περί αιτήματος των Σχολικών Φυλάκων» 

 
Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 22

η
 του μήνα Οκτωβρίου του έτους 

2014 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε Τακτική  Συνεδρίαση το 

Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ 34017/22-10-2014, του Δήμου εγγράφου 

προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 17-10-2014 και στον 

Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 64 και 74 του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο 

Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα 

τριών (33) μελών βρέθηκαν παρόντα τριάντα (30) μέλη ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης 11. Μ. Χουδελούδης  20. Α. Μποζίκας 29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

3. Ν. Δαουάχερ 12. Λ. Βουλγαρίδης 21.Α. Χαλκιάς Απών 30. Ε. Καμπόλη  

Απούσα 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά   22. Ε. Τοκατλίδη  31. Φ. 

Θεοδωρακόπουλος 

Απών  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός 32. Κ. Ασπρογέρακας  

6. Ε. Θερμού 15. Π. Κουβαράς  24.Δ. Τσατσαμπάς  33. Κ. Φουρλής 

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος  

9. Ι. Ζώτος  18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά   

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 1
ου

 θέματος της ημερήσιας  διάταξης, προσήλθε ο 

Δημοτικός Σύμβουλος κ. Δ. Τσατσαμπάς και απεχώρησαν  οι Δημοτικοί  Σύμβουλοι κ. κ. 

Η. Δρούλιας & Κ. Φουρλής. Ακολούθως, κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 4
ου

 θέματος 

της ημερήσιας  διάταξης, προσήλθε  ο Δημοτικός  Σύμβουλος κ. Κ. Σταθάς και απεχώρησε 

ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Κ. Ασπρογέρακας 

 

 



Το Δημοτικό Συμβούλιο αρχίζει τη συζήτηση του αναγραφόμενου θέματος  της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο «Αιτήματα κατοίκων» με παρόντες 30 Δημοτικούς Συμβούλους επί 

συνόλου 33. 

 

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Βασίλειος Παντελάρος, έδωσε το λόγο στην 

εκπρόσωπο των Σχολικών Φυλάκων, η οποία ανέγνωσε το κείμενο του ψηφίσματος και 

τέθηκε υπόψη του Σώματος, προς συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης, ως ακολούθως, 

 

Ψήφισμα συμπαράστασης στον αγώνα μας για τη διεκδίκηση της θέσης εργασίας μας. 

 

Ο στόχος των κυβερνώντων είναι προφανής. Κανείς σίγουρος , κανείς ασφαλής για την 

δουλειά του, τα δικαιώματα του, την ιερή υποχρέωση του απέναντι στα παιδιά και στις 

οικογένειες τους. 

 

Συνειδητά επιδιώκουν να οδηγήσουν τον ελληνικό λαό στην φτώχεια, στην εξαθλίωση, 

στην τελική υποταγή του. 

 

Οι σχολικοί φύλακες κινητοποιούμαστε-αγωνιζόμαστε αντιστεκόμαστε. 

 Η πεζοπορία διαμαρτυρίας των 560 χιλιομέτρων, Θεσσαλονίκη-Αθήνα, σφράγισαν τις 

κινητοποιήσεις μας, σημάδεψαν τους αγώνες μας. 

 Οι σχολικοί φύλακες παραμένουμε όρθιοι. 

 Δεν σταματάμε εδώ. 

 Συνεχίζουμε 

 Ενώνουμε τη φωνή μας με όλους όσους πλήττονται από αυτή τη βάρβαρη πολιτική. 

 Έχουμε δώσει όρκο τιμής να μην λυγίσουμε αν δεν γυρίσει και ο τελευταίος σχολικός 

φύλακας στη δουλειά του. 

 

 

ΖΗΤΑΜΕ:  

 

1. Την επανασύσταση του θεσμού του σχολικού φύλακα, καθώς αποδείχθηκε , κατά το 

διάστημα της διαθεσιμότητας –απόλυσης ότι ο θεσμός είναι απαραίτητος για την 

εύρυθμη λειτουργία των σχολικών μονάδων 

2. Την πρόσληψη όλων των σχολικών φυλάκων ως απαραίτητη. 

3. Την συμπαράσταση του Δήμου  στις 28/11/14 στον  δικαστικό αγώνα, προκειμένου 

να δικαιωθούμε δικαστικά. 

 

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση κατά την οποία ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο σε 

Δημοτικούς Συμβούλους, Αντιδημάρχους καθώς και στους Επικεφαλής των παρατάξεων οι 

οποίοι τοποθετήθηκαν σχετικά με το θέμα όπως αναλυτικότερα καταγράφεται στα 

απομαγνητοφωνημένα πρακτικά.. 

 

Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να 

αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε τον  Πρόεδρο του και έλαβε υπόψη την από 

αίτηση ψήφισμα των Σχολικών φυλάκων, συζήτησε το θέμα για το οποίο και διατυπώθηκαν 

οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων,  

 

 



Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο,  

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

-Το Δημοτικό Συμβούλιο Χαϊδαρίου συμμετέχει στον αγώνα  των Σχολικών Φυλάκων, και 

θα συμπαρασταθεί με κάθε τρόπο στον δίκαιο αγώνα τους. 

-Απαιτεί: 
1. Την επανασύστασητου θεσμού του σχολικού φύλακα, καθώς αποδείχθηκε , κατά το 

διάστημα της διαθεσιμότητας –απόλυσης ότι ο θεσμός είναι απαραίτητος για την 

εύρυθμη λειτουργία των σχολικών μονάδων 

2. Την πρόσληψη όλων των σχολικών φυλάκων ως απαραίτητη 

-Δηλώνει την αγωνιστική συμπαράσταση του Δήμου στον δικαστικό αγώνα στις 28.11.2014 

προκειμένου να δικαιωθούν δικαστικά. 

 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                      (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  23-10-2014 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


